
 1 

 

                                               PROTOKÓŁ  NR  22 /2008 
                                 XXII Sesji Rady Gminy Perzów 
                                    w dniu 17 grudnia 2008r. 
                                     w godz. 13.15 do 17.00 
 

1. Otwarcie Sesji. 
 
Otwarcia Sesji dokonał  Przewodniczący Rady Gminy Perzów  
Zdzisław Burzała. Powitał radnych,  Panią Wójt, Zastępcę Wójta,Panią 
Skarbnik, Panią Sekretarz, sołtysów, pracowników Urzędu Gminy. 
Stwierdził obecność 14 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad Sesji: 
 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Interpelacje. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 

5. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Gminy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe 

zaopatrzenie  

         w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu określającego wysokość 

oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: 

motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektóre inne 

składniki wynagrodzenia, a takŜe wysokość oraz szczegółowe 

zasady przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Biblioteki Publicznej  

     w Perzowie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Gimnazjum  

    w Perzowie. 

10. Wolne głosy i wnioski. 
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Radni nie wnoszą zmian do porządku obrad. 

 
 
 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

 
 
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu 
 z poprzedniej sesji bez odczytania, stwierdzając, iŜ protokół został 
wyłoŜony do wglądu przed Sesją , a poza tym jest moŜliwość zapoznania 
się z nim w biurze Rady. 
Przewodniczący przeprowadził głosowanie  za przyjęciem protokołu  
z poprzedniej Sesji bez odczytania. 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych ; wszyscy radni jednogłośnie 
przyjęli protokół z XXI Sesji bez odczytania. 
 
 

3.  Interpelacje. 
 
Radny Ludwikowski – pyta czy coś zostało zrobione w kierunku poprawy 
ciśnienia  wody w hydrantach we wsi Trębaczów? 
 
Pan mega – zleciliśmy wykonanie pomiaru. Pomiary dokonano nie tylko 
w Trębaczowie. Zapoznałem się z protokołem. Z 12 miejsc Ŝadne nie 
spełnia wymogów ochrony przeciwpoŜarowej. Jednak są miejsca gorsze. 
Mamy wyniki i będziemy szukać rozwiązania problemu. Wiemy, ze jest 
źle. 
 
Radny Pietrus – jak sprawdzany był jeden hydrant i ludzie nie korzystali 
z wody to on miał to wymagane ciśnienie.  Ale jak otworzono dwa 
hydranty  to w kranach nie leciała woda.  W razie poŜaru część 
mieszkańców nie będzie miała wody.  Przy otwarciu hydrantu jest 
problem z wodą. 
 
Pan Mega – badanie było robione przy otwartym hydrancie (1l/s).  
 
Radny Kłodnicki – przeglądał projekt budŜetu. Turkowy zostały 
pominięte, jeŜeli chodzi o krótkie odcinki dróg. W Turkowach od trzech 
lat nic nie było robione. Pyta ponownie czy zostanie wykonana zatoka 
dla autobusu szkolnego przy szkole w Perzowie . 
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Pani Wójt – wystąpiliśmy do Marszałka o dofinansowanie czterech dróg. 
W marcu lub w kwietniu będzie decyzja. Zatoczka- jeŜeli nie chcecie 
drogi, zrobimy zatoczkę. Wysłaliśmy takie wnioski jakie były. 
 
Radna Gawlik – czy Gmina szuka firmy, która wytnie drzewa koło mojej 
posesji w Miechowie? 
Pani Wójt – wysłaliśmy wnioski do Starostwa. Mamy problemy, ale 
zobaczymy. Jak otrzymamy zgodę, to z wycinką nie ma problemu. 
 
Radny Pietrus – pytają mnie mieszkańcy o lampę przy boisku. 
 
Pan Mega  - lampa będzie, ale nie powiem kiedy. W bieŜącym roku 
pieniądze wyjdą od nas do spółki. 
 
Przewodniczący Rady – minęły dwa lata kadencji. Ile zebrań 
sprawozdawczych rad sołeckich odbyło się z Pani udziałem? 
 
Pani Wójt – ten rok był specyficzny. Ale zebrań trochę było. Gdyby Pan 
powiedział coś wcześniej, to bym się przygotowała do odpowiedzi. 
 
 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy ( treść sprawozdania  
w załączeniu). 
 
Radny Wodziak – droga do kotłowni w Ludwiczynie jest zrobiona, ale 
nawierzchnia się rozjeŜdŜa. Dziury się robią od nowa. 
 
Pan Mega – zrobiliśmy to tak, jak pozwalały moŜliwości. 
 
Przewodniczący Rady – pyta czy płyty betonowe zostały wyjęte? 
 
Pan Mega – tak i nawieziono destrukt. 
 
Przewodniczący Rady – co się stało z płytami? 
 
Pan Mega – są koło kotłowni. 
 
Przewodniczący Rady  - pyta o mające powstać przedszkole unijne  
w Słupi p.Bralinem. 
 
Pani Wójt – umowa jest lakoniczna. Pani z fundacji teŜ nie umiała więcej 
powiedzieć. Pytałam Wójta Bralina jak to się u nich sprawdza. Mówił, Ŝe 
są zadowoleni. 
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Przewodniczący Rady – ile to będzie kosztować w przyszłości? 
 
Radny Krzywiecki – gdzie jest haczyk? 
 
Przewodniczący Rady – mamy przykład w Miechowie. 
 
Pan Mega – podpisano list intencyjny współpracy. Fundacja wyposaŜy w 
sprzęt, zabawki, zatrudni dwie osoby. Przedszkole będzie pracowało 20 
godz. w tygodniu. Rodzice chcieliby, aby przedszkole było czynne nawet 
do godz.16.00. Teraz Fundacja będzie płacić pracownikom przez 14 
miesięcy. My moŜemy dopłacić do dodatkowych godzin. Później wrócimy 
do obecnych zasad finansowania przedszkola. 
 
Radny Krzywiecki – dowiedziałem się, Ŝe teŜ w wakacje przedszkole 
będzie czynne do godz.16.00. 
 
Pani Wójt – nie wiem. Przyjadą z Poznania, będziemy pytać. 
Przewodniczący Rady – pyta o rozliczenie remontu elewacji Ośrodka 
Zdrowia w Perzowie. 
 
Pani Wójt – mówi, Ŝe ustawa dotycząca przystosowania Ośrodka 
Zdrowia do wymogów unijnych upadła. 
 
Pani Skarbnik – potwierdza, Ŝe wypłacono na podstawie odbioru 
technicznego, kwotę zaplanowaną w budŜecie 16 tys.zł. 
 
5. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Przewodniczący Rady – odczytuje  pisma otrzymane od: 
- Pani Dyrektor Haliny Kozan w sprawie planowanych remontów  
w przedszkolach w Turkowach i Perzowie. 
- Państwa Balińskich z dnia 01.12.2008r. 
- Dyrektora Publicznego Gimnazjum w Perzowie o nadanie imienia 
szkole. 
- z Regionalnej Izby Obrachunkowej – orzeczenie w sprawie naruszenia 
dyscypliny finansów publicznych przez Wójta Gminy Perzów 
Przewodniczący Rady  brał udział w spotkaniu w sprawie budowy 
wysypiska śmieci w Olszowie. 
 
Pani Wójt – w sprawie orzeczenia RIO. Zapłaciła karę, ale uwaŜa, Ŝe 
niesłusznie, bo nie ma obowiązku sprawdzać przelewów. Pani Linka 
najpierw chorowała, a później się uczyła. 
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Pani Skarbnik – wynikło to z kontroli NIK. Dyscyplina finansów 
publicznych mówi tak, a nie inaczej. Zostało to popełnione i uwaŜane jest 
za przestępstwo. MoŜe być to tylko 1 dzień. To właśnie wynika z 
dyscypliny. 
 
Przewodniczący Rady – w sprawie pisma od Państwa Balińskich – 
rozumiem, Ŝe temat ten jest zamknięty. 
 
Pani Wójt -  rozmawiałam z Państwem Balińskimi i z notariuszem. Jest 
przedawnienie. Pan Baliński jest właścicielem nieruchomości i to on ma 
obowiązek ogrodzenia. My nie moŜemy tak robić, jak oni nam kaŜą. Pani 
Balińska chciała działkę za działkę. 
 
 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
 
Przewodniczący Rady – pyta o kalkulację. Czy została uzupełniona? 
 
Pan Dyla rozdaje radnym przygotowane materiały. 
 
Radny Ostrowski – straty wody są diametralnie róŜne w Słupi  
i w Perzowie. 
 
Pani Wójt – w Słupi była wymiana wodomierzy. 
 
Pan Mega – zwraca uwagę na straty w Trębaczowie. Ponad 30%. Straty 
mogły powstać przy budowie stacji uzdatniania wody. 
 
Radni uwaŜają, Ŝe naleŜy dokonać wymiany wodomierzy. 
 
Pani Wójt – analizowała ściągalność naleŜności za zimną wodę. Nie jest 
dobrze. Ale jeŜeli nie będą dłuŜnicy płacić, to zaczniemy odcinać wodę. 
Będą pobierać ją wiadrami. 
 
Pan Mega – uwaŜa, Ŝe bardziej opłaca się wymienić wodomierze w 
Perzowie, niŜ w Trębaczowie. Cztery razy większe straty są w Perzowie 
niŜ w Trębaczowie. Informował się w sprawie kosztów renowacji 
wodomierzy. Firma od sztuki zaŜyczyłaby sobie 40zł. Sugeruje 
jednocześnie, Ŝe z korzyścią dla finansów Gminy będzie jak wykona to 
firma zewnętrzna, a nie miejscowi konserwatorzy. 
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Przewodniczący Rady – te materiały powinniśmy dostać przed sesją. 
Zawsze jest tak, Ŝe jak mi nie płacą lub są straty, to ktoś musi za to 
zapłacić. 
 
Pani Wójt – uwaŜa, Ŝe to o czym mówi Przewodniczący rady nie ma  
z ceną nic wspólnego. 
 
Radny Pietrus – na komisji ustaliliśmy ceny. Wiadomo, Ŝe energia nie 
zdroŜeje. UwaŜa, Ŝe proponowana cena jest za droga. 
 
Radny Ludwikowski – proponuje 1,80 za m3. 
 
Pani Wójt – prosi o zatwierdzenie proponowanych cen, bo zostały juŜ 
obniŜone podatki. 
 
Przewodniczący Rady – prócz wpływów trzeba w Ŝelaznych ryzach 
trzymać wydatki. Nie tylko przy wodzie, ale takŜe w jednostkach 
podległych. 
 
Pani Wójt – będziemy odcinać wodę tym, co nie płacą. Wydatki Urzędu 
są przez Panią Skarbnik dokładnie oglądane. My staramy się 
pozyskiwać środki jeszcze z zewnątrz. 
 
Przewodniczący Rady – liczy, Ŝe obniŜając stawkę proponowaną przez 
Wójta do 1,80zł/m3, budŜet Gminy straci 20,5 tys.zł. 
 
Pan Mega – tylko dzięki temu, ze Rada podniosła w 2007r.ceny wody, 
wyszliśmy na zero. Obawiam się więc, Ŝe 1,80 zł/m3 nie wystarczy. 
 
Radny Bagiński – proponuje pozostawić bez zmian cenę 1,85 zł/m3. 
 
Pani Wójt – mówi, Ŝe planowana jest wymiana sieci Domasłów-Miechów. 
Na to muszą być pieniądze. 
 
Radny Krzywiecki – nie pozyskujemy na remonty sieci pieniędzy z 
zewnątrz. 
 
Przewodniczący rady porosił radnych, aby głosowali kolejno nad kaŜdą 
stawką: 
Za ceną wody 1,80zł/m3 głosowało 5 radnych 
Za ceną wody 1,85zł/m3 głosowało 9 radnych 
Za ścieki odprowadzane do kolektora sanitarnego: 
- powstałe w gospodarstwach domowych  3,30 zł/m3   
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(głosowało 14 radnych) 
- powstałe z innej działalności    3,50 zł/m3 

(głosowało 12 radnych) 
Za ścieki dowoŜone na oczyszczalnię: 
- z terenu gminy Perzów 3,00 zł/m3 

(głosowało 14 radnych) 
- spoza terenu gminy Perzów  7,00 zł/m3 

(głosowało 12 radnych) 
Uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  
13 radnych głosowało za przyjęciem uchwały, 1 radny głosował przeciw. 
Uchwała została podjęta   i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
 
7. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie regulaminu określającego 
wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 
dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz 
niektóre inne składniki wynagrodzenia , a takŜe wysokość oraz 
szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania dodatku 
mieszkaniowego. 
 
Przewodniczący Rady – pyta o zapis w pkt.7. Czy stawki są w karcie 
Nauczyciela. 
 
Pani Wójt – nie wiem. 
 
Innych uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  
12 radnych głosowało za przyjęciem uchwały, 1 radny głosował przeciw, 
1 radny wstrzymał się od głosu. 
Uchwała została podjęta  i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady – ja się z tym nie zgadzam, Ŝeby nauczyciel 
prowadzący 7-10 dzieci miał 17% więcej niŜ nauczyciel prowadzący  
25-osobową klasę 
 
Radny Zając – nauczyciele z Domasłowa nie pobierają 17% dodatku na 
łączone lekcje. 
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Przewodniczący Rady -  pokaŜę Wam ile nadgodzin jest w szkole, gdzie 
uczy się 40 dzieci. Szczególnie jest to w małych szkołach. Godzina pracy 
nauczyciela  kosztuje 41 zł, a nadgodzina – nie wiem. 
 
Pani Wójt – pamiętajcie, Ŝe oprócz tego, Ŝe pracują nauczyciele w 
wymiarze godzin, poświęcają teŜ duŜo czasu na przygotowanie do zajęć.   
Pani Wójt pyta czy członkowie Komisji Oświaty mogą zostać chwilę po 
sesji. 
 
Przewodniczący Rady – wie od rodziców, Ŝe w Domasłowie dzieci  
wracają wcześniej ze szkoły z powodu częstej absencji nauczycieli 
 
 
 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Biblioteki Publicznej  
w Perzowie. 
 
Przewodniczący Rady – pyta ile Biblioteka ma filii? 
 
Pani Sekretarz – są dwa punkty biblioteczne. Pani Kula chciała być na 
sesji. Czworo dzieci brało udział w konkursie piosenki. Dzisiaj jedna z 
dziewcząt zajęła I miejsce. 
 
Radny Kurzawa – do dzisiaj miał pieniądze GOK. Czy Pani Kula chce 
być bardziej  samodzielna? 
 
Pani Wójt – tak. O to chodzi. 
 
Radny Kurzawa – czy były jakieś problemy z dysponowaniem w GOK? 
 
Pani Wójt – uwaŜam, Ŝe nie. 
 
Radni uwaŜają, Ŝe skoro Pani Kula tak chce, to coś we współpracy  
z Dyrektorem GOK musi być nie tak. 
 
Innych uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  
12 radnych głosowało za przyjęciem uchwały,2 radnych wstrzymało się 
od głosu. 
Uchwała została podjęta  i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady – pyta kto pracuje w punktach? 



 9 

 
Pani Sekretarz – staramy się tam obsadzać staŜystów. Te osoby są pod 
opieką Kierownika Biblioteki. 
 
Pani Wójt – podkreśla, Ŝe Pani Kula pozyskała 10 kartonów ksiąŜek 
bezpłatnie. 
 
 
9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Publicznemu 

Gimnazjum w Perzowie. 

 

Radny Kurzawa – jakie koszty z tym się wiąŜą? 

Pani Sekretarz – trzeba kupić sztandar, który sponsorują rodzice. 
Dyrektor przygotowuje z udziałem sponsorów gablotę. JeŜeli chodzi  
o samą uroczystość, to nie wiem. 
 
Innych uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  
14 radnych głosowało za przyjęciem uchwały. 
Uchwała została podjęta  i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 

4. Wolne głosy i wnioski.  
 
Radny Ludwikowski – zimowe utrzymanie dróg. Wiem, Ŝe pług  
w Domasłowie nie działał. Czy ktoś z urzędników sprawdzał jak on 
działa? 
 
Pan Mega – ja nic nie wiem, Ŝeby jakiś pług wyjechał. 
 
Radny Zając – dwa dni potem miałem telefon z Kępna, Ŝeby odśnieŜyć 
drogę Domasłów - Perzów, ale juŜ zamarzło. 
 
Przewodniczący Rady – kto koordynuje działania? 
 
Pan Mega – Pan Paprocki. 
 
Radny Ludwikowski – jak nie będziemy reagować, to tak będzie. 
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Radny Zając – czy moŜna pomalować barierki na moście, na 
czereśniowej w Domasłowie? 
 
Radna Gawlik – na moście, na drodze Domasłów - Nowa Wieś KsiąŜęca  
jest uszkodzona barierka , wystaje słupek. 
 
Radny Zając – w sprawie drogi Domasłów- Nowa Wieś Ks.. Są tam takie 
dziury, Ŝe nie da się przejechać. 
 
Radny Kurzawa – ewidencja dowozu nieczystości. Jak to się odbywa  
i czy moŜna to uściślić? 
 
Radny Stodolski – jak będziemy mieli destrukt, to moŜe dałoby się 
przedłuŜyć drogę koło Pana Stanisława Urbańskiego? 
 
Radna Piekarska – czy pani Dziergwa nas odwiedzi i powie co ma  
w planie i jaki zakres robót? Prosi, aby mimo wszystko interweniować  
w sprawie poboczy w Trębaczowie. 
 
Radny Kozan – był na posiedzeniu komisji zdrowia w Szpitalu w Kępnie. 
Szpital nie podpisał jeszcze kontraktu. Coraz więcej ludzi leczy się spoza 
terenu. Szpital wygrał w sądzie ( Ustawa 203). Te pieniądze będą na 
inwestycje. Rozbudowa szpitala będzie kontynuowana. 
 
Pan Mega – odczytuje pismo od Spółdzielni Mieszkaniowej z Sycowa. 
Rozmawiał z zastępca Prezesa Spółdzielni.  Tak to zostało rozliczone. 
Wszystkie lokale w budynku zostały sprzedane. Powołano wspólnotę. 
 
Radny Ostrowski – wnioskuje o dodatkowe lampy przy ścieŜce 
rowerowej Perzów – Turkowy. 
 
Pani Wójt – dzisiaj rano rozmawiałam ze Starostą. W I kwartale 
ukończona będzie droga w kierunku Gronowic. Podjęto teŜ pozytywną 
decyzję co do budowy chodnika w Miechowie. JeŜeli będziemy 
współfinansować, oni to wykonają. 
 
Radny Kurzawa – czy rozmawiano o koncepcji budowy chodnika? 
 
Pani Wójt – rozmawiałam z Panem Starostą i Panią Dziergwą, 
zapewniali mnie, Ŝe 130 tys. zł. zabezpieczone w naszym budŜecie 
wystarczy.  PZD zrobi dokumentację. Na następną sesję zaproszę Panią 
Dziergwę. 
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Radny Kłodnicki – wszyscy mówimy o drogach. Słyszałem tu takie 
stwierdzenie, Ŝe dróg nie musimy budować. Musimy budować drogi. 
Jeździ coraz więcej samochodów. UwaŜam, Ŝe powinniśmy w budŜecie 
więcej pieniędzy przeznaczyć na drogi. 
 
Radna Piekarska – jak daleko jest z remontem domu ludowego  
w Trębaczowie? 
 
Pan Mega – mamy projekt. W przyszłym roku złoŜymy wniosek. 
 
Przewodniczący Rady – wraca do tematu LEADERA. Czy środki z FAPA 
zostały wypłacone? 
 
Pan Mega – potwierdza, Ŝe tak. 
 
Przewodniczący Rady – czyli poręczenie wejdzie w nadwyŜkę. 
 
Pan Mega – uwaŜa, Ŝe radni nie zwrócili uwagi na fakt pozyskania 60 
tys.zł. Te pieniądze wejdą w nadwyŜkę. Rozliczyliśmy ORLIKA na tyle ile 
szło. Dotacje od Wojewody i Marszałka otrzymaliśmy całe. Na przyszły 
rok przejdą nasze pieniądze. 
 
Radny Pietrus – od Ligoty do Zbyczyny droga gminna jest dziurawa. 
 
Pani Wójt – chcieliśmy otrzymać destrukt i latem zasypać dziury. 
 
Radny Ludwikowski – jak nie będzie rowów, to będą dziury. Rowy były, 
ale zostały zasypane przez rolników. 
 
Przewodniczący Rady -  pyta kiedy będzie świąteczna sesja. 
 
Pani Wójt – proponuje  spotkanie z księŜmi z grupą muzyczną Pani Kuli. 
 
Przewodniczący Rady – 30 grudnia będzie sesja. 
 
Pani Skarbnik – optuje za uchwaleniem budŜetu jeszcze w tym roku. 
 
Innych wniosków nie zgłoszono. Przewodniczący Rady podziękował 
wszystkim obecnym i zamknął obrady XXII Sesji Rady Gminy Perzów. 
 
 
Protokół spisała: Joanna Bednarek 
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                Spis załączników do protokołu nr 22/2008  
      XXII Sesji Rady Gminy Perzów w dniu 17 grudnia 2008r. 
 
 
 

1. Pismo od Dyrektora Zespołu Szkół w Perzowie w sprawie 
finansowania przez Gminę remontu przedszkoli w Perzowie  
I w  Turkowach. 

2. Pismo od Małgorzaty i Tadeusza Balińskich w sprawie 
rekompensaty za sprzedaŜ wadliwej działki przez Gminę Perzów. 

3. Orzeczenie Regionalnej Komisji orzekającej nr DB/92/08 w 
sprawie naruszenia dyscypliny finansów publicznych przez Wójta 
Gminy Perzów Panią Barbarę  Kucharską. 

4. Pismo od Dyrektora Publicznego Gimnazjum w Perzowie – 
wniosek o nadanie imienia Henryka Sienkiewicza Publicznemu 
Gimnazjum w Perzowie. 

 
 

Liczba załączników 4 
 


